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Protokół Nr XXXIV/2021 

z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 roku 

w trybie zdalnym 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:00, a zakończyła o godzinie  17:48.  

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji              - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami. 

6. Sprawy różne - dyskusja. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których  mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku  publicznego i wolontariacie za  2020 rok.  

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Miasta Łowicza. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Łowicz na lata 2021-2033. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Łowicza na lata 

2021-2025. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 

im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 

im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 

im. Adama Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 

im. kard. Karola Wojtyły – Papieża Polaka w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 

z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. 

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w  zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 

im. Marii Konopnickiej w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin. 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia  dyrektora Przedszkola Integracyjnego nr 6 

„Pod Świerkami” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin  zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola  nr 2 „Pod Tęczą” 

w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi „Jaś i Małgosia” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

20.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości położonych w Łowiczu obręb Bolimowska. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Bolimowska, 

w rejonie  ulicy Bolimowskiej. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie nazwy ulicy. 

25. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

26. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski.  

 

Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Bogusława 

Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Naczelników Wydziału, Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych miasta pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  zarządził  przerwę. 

Przerwa od godziny 10.10 do godziny 10.30. 

 

Po przerwie 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek obrad 

XXXIV Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 
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Zapytał czy Radni maja uwagi bądź inne propozycje do porządku obrad. 

 

Radni uwag oraz innych propozycji nie zgłosili.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu 

przyjęła porządek obrad bez zmian. 

 

Ad. 3 

Protokół z XXXIII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z XXXIII Sesji 

Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi na interpelacje 

i zapytania zostały udzielone w terminie. 

 

Radna Zofia Wielemborek złożyła interpelację w imieniu Klubu Radnych „Łączy nas Łowicz”: 

 w sprawie publikacji Informatora przedstawiającego bieżące, istotne działania Urzędu 

Miejskiego oraz jednostek podległych, 

 w sprawie nadania nazwy ulicy łączącej ul. 1 Maja z ul. Maja „ulica Flagi Polskiej”, 

 w sprawie ustanowienia „Jadlodzielni” w budynku Urzędu Miejskiego przy Al. H. Sienkiewicza 

62. 

(stanowią załączniki) 

 

Radny Krzysztof Olko złożył interpelacje w imieniu Klubu Radnych „Łączy nas Łowicz”: 

 w sprawie przywrócenia budżetu obywatelskiego w roku budżetowym 2022, 

 w sprawie uporządkowania terenu kostki granitowej na placu Nowy Rynek, odmalowaniu 

i konserwacji ławek, 

 w sprawie budowy aktywnego przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Jana Pawła II 

i ul. Powstańców 1863 r.  

(stanowią załączniki) 

 

W dyskusji zabrał głos: Radny Michał Trzoska.   

 

Radny Robert Wójcik złożył zapytania w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”: 

 w jaki sposób zgodnie z Zarządzenie nr 248/14 Burmistrza Miasta Łowicza z dnia 4 lipca 2014 

roku w sprawie regulaminu udzielania zamówień publicznych o wartości poniżej 30 000 euro 

dokonano analizy i badania rynku w zakresie usługi opracowania audytu w oświacie? 

 czy dokonano zgodnie z §4.1 wyżej wymienionego Zarządzenia pisemnego zapytania 

ofertowego? 
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 jeśli odstąpiono od stosowania ustalonych zasad postepowania, to kto zgodnie z §4.2 tegoż 

Zarządzenia złożył wniosek w tej sprawi i jak go umotywował? 

 czy zgodnie z §3.3 wyżej wymienionego Zarządzenia został sporządzony protokół ustalający 

wartość zamówienia i kto go sporządził? 

 kto zatwierdził protokół z postepowania o udzielenie zamówienia lub zaakceptował ewentualnie 

wniosek o wyrażenie zgody na odstąpienie od zasad postępowania? 

 kto zgodnie z §10.3 wyżej wymienionego Zarządzenia odpowiadał za przygotowanie, 

przeprowadzenie i dokumentowanie postepowania o udzielenie zamówienia tej usługi? 

 czy zgodnie z §9.1 wyżej wymienionego Zarządzenia umowa zawarta z wykonawcą została 

wpisana do rejestru zamówienia publicznych i pod jakim numerem figuruje?  

 dlaczego firma Aesco Group dokonała skorygowania faktury FV 2/8/2020 z dnia 04.08.2020 r. 

z kwoty brutto 149 660,31 zł do kwoty 99 248,42 zł? 

(stanowią załączniki) 

 

Ad. 5 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Pytania dot. przedstawionej informacji zgłosili: Radny Michał Trzoska, Radna Zofia Kroc, Radny 

Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, Radny Lech Aniszewski, Radny Dariusz Dzik. 

Odpowiedzi udzielił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Michał Zalewski Naczelnik 

Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki, Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji 

i Remontów, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne- dyskusja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło 

pismo ze Starostwa Powiatowego w Łowiczu o wytypowanie  jednej osoby do Powiatowej Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łowickiego w związku ze zbliżającym się końcem kadencji. 

(stanowią załączniki) 

 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta zaproponował kandydaturę Radnego Krzysztofa 

Janickiego. 

Radny Lech Aniszewski zaproponował kandydaturę Radnego Roberta Wójcika.  

Radny Krzysztof Janicki wyraził zgodę.  

Radna Zofia Wielemborek poparła kandydaturę Radnego Krzysztofa Janickiego. 

Radny Robert Wójcik wyraził zgodę. 

Radny Michał Trzoska zaproponował kandydaturę Radnego Krzysztofa Igielskiego. 
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Radny Krzysztof Igielski wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie wyboru Radnego Krzysztofa Janickiego na członka Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Łowickiego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

10 „za”, 3 „przeciw”, 7 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie wyboru Radnego Roberta Wójcika na członka Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Łowickiego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

6 „za”, 7 „przeciw”, 7 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie wyboru Radnego Krzysztofa Igielskiego na członka Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Łowickiego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.   

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.  

13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

10 „za”, 4 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że dwóch kandydatów otrzymało 

taką samą liczbę głosów za i zaproponował ponowne głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

ponowne głosowanie wyboru Radnego Krzysztofa Janickiego na członka Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Powiatu Łowickiego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.  

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

10 „za”, 5 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

ponowne głosowanie wyboru Radnego Krzysztofa Igielskiego na członka Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Powiatu Łowickiego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.   
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.  

13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

12 „za”, 3 „przeciw”, 5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu 

większością głosów wybrała Radnego Krzysztofa Igielskiego na członka Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Burmistrz co roku do 31 

maja przedstawia Radzie Miejskiej  raport o stanie miasta. W debacie nad raportem mogą zabrać głos  

mieszkańcy miasta. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana 

została sesja, podczas której ma być przedstawiony raport o stanie miasta. 

Sesja Rady Miejskiej w Łowiczu planowana jest na dzień 27 maja 2021 r. zatem na tej sesji zostanie 

przedstawiony raport przez Burmistrza Miasta Łowicza. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos, składa do Przewodniczącego Rady pisemne zgłoszenie, 

poparte podpisami 50 osób. Zgłoszenia przyjmowane są w Biurze Podawczym Urzędu Miejskiego 

w Łowiczu, Stary Rynek 1, w godzinach pracy urzędu.   

Zgłoszenia przyjmowane są do dnia 26 maja 2021 r. 

Formularz zgłoszeniowy wraz z listą poparcia dostępny będzie na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego w Łowiczu, Biuletynie Informacji Publicznej oraz w formie papierowej w Sekretariacie 

Urzędu Miejskiego w Łowiczu. 

 

W dyskusji wzięli udział: Pani Daria Miodek – reprezentująca mieszkańców ul. Wyzwolenia, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, 

Radny Paweł Pięta, Radna Zofia Kroc, Radny Michał Trzoska, Radny Michał Terenowicz, Radna 

Zofia Wielemborek, Radny Dariusz Dzik,  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, 

Radny Jakub Wolski, Radny Krzysztof Janicki, Radny Józef Szczepanik, Radny Henryk Zasępa, 

Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz 

Miasta, Radny Krzysztof Igielski, Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  zarządził 45 minut przerwy. 



9 

 

 

 

Przerwa od godziny 14.30 do godziny 15.15. 

 

Po przerwie 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  

pożytku publicznego i wolontariacie za 2020 rok – przedstawił Pan Krystian Cipiński Naczelnik 

Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej 

i Przedsiębiorczości.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Krystian Cipiński Naczelnik Wydziału 

Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości. 

 

Opinię Komisji Społecznej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Michał 

Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  

pożytku publicznego i wolontariacie za 2020 rok. 

 

Ad. 8 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Miasta Łowicza – przedstawiła Pani 

Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Radna Zofia Kroc, Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Ocenę 

zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Miasta Łowicza. 
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Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Łowicz na lata 2021-2033 – przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2021-2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

9. Radna Zofia Kroc nie brała udziału w głosowaniu. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

15 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

Uchwałę Nr XXXIV/293/2021 
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Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok – przedstawił 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Radny Lech Aniszewski, Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i 

Remontów, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

Uchwałę Nr XXXIV/294/2021 
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Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Łowicza na lata 2021-2025 - 

przedstawiła Pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Łowicza na lata 2021-2025. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie:  

Uchwałę Nr XXXIV/295/2021 
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Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im. Tadeusza 

Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Paweł Pięta, 

Radny Lech Aniszewski, Radny Michał Trzoska, Radny Robert Wójcik, Radny Krzysztof Janicki, 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza. 

 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 

im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/296/2021 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im. Tadeusza 

Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im. 

Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

Uchwałę nr XXXIV/297/2021 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Adama 

Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Adama 

Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/298/2021 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 im. kard. Karola 

Wojtyły – Papieża Polaka w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 im. kard. 

Karola Wojtyły – Papieża Polaka w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/299/2021 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Marii 

Konopnickiej w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Marii 

Konopnickiej w Łowiczu w roku szkolnym 2021/2022 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/300/2021 
 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Integracyjnego nr 6 „Pod 

Świerkami” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński 

Burmistrz Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik) 
 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Integracyjnego nr 6 

„Pod Świerkami” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/301/2021 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 2 „Pod Tęczą” w Łowiczu od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 2 „Pod Tęczą” w 

Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/302/2021 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi „Jaś i Małgosia” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych - 

przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Maista. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi „Jaś i Małgosia” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/303/2021 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji - przedstawiła Pani Monika Jagieła Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych 

i Działalności Gospodarczej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Monika Jagieła Naczelnik Wydziału Spraw 

Lokalowych i Działalności Gospodarczej.  

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę nr XXXIV/304/2021 

 

Ad. 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości położonych w Łowiczu obręb Bolimowska – przedstawiła Pani Agnieszka 

Karczewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Jakub Wolski, Pani Agnieszka Karczewska, Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

(stanowi załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i  zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Bolimowska, w rejonie 

ulicy Bolimowskiej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

Uchwałę Nr XXXIV/305/2021 

 

Ad. 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Bolimowska, 

w rejonie ulicy Bolimowskiej – przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska, Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Jakub Wolski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

(stanowi załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i  zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Bolimowska, w rejonie 

ulicy Bolimowskiej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę Nr XXXIV/306/2021 

 

Ad. 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Michał 

Terenowicz. 

(stanowi załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i  zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

Uchwałę Nr XXXIV/307/2021 

 

Ad. 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie nazwy ulicy – 

przedstawi Pan Józef Szczepanik, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef 

Szczepanik. 

(stanowi załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum i  zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie nazwy ulicy. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu”. 

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 
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17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

 

16 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

Uchwałę Nr XXXIV/308/2021 

 

Ad. 25 

Następna sesja Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski planowana jest w dniu 27 maja 2021r. 

o godz. 10.00 w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury z następującym tematami: 

1. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta. 

2. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015 -2023 za 2020 rok. 

3. Przedstawienie raportu o stanie Miasta Łowicza za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o planowanych Komisjach: 

Komisja Społeczna (posiedzenie wyjazdowe – SP nr 2) 17 maja 2021 r. godz. 13.00 

Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 18 maja 2021 r. godz. 13.00 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 19 maja 2021 r. godz. 13.00 - 

Komisja Budżetu i Finansów 20 maja 2021 r. godz. 13.00 

 

Ad. 26 

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach. 

Na tym zakończono obrady XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

  

Protokołowała: 

 

Katarzyna Marczak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Jacek Wiśniewski 

 


